
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 23. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 834
Hvad agter ministeren at gøre for at forkorte ventelisterne på de offentlige hø-
reklinikker (f. eks. 110 uger ved Aarhus Universitetshospital), og tror ministe-
ren, at "Bedre organisering af behandlingen med høreapparater" kan løse
problemerne, eller er det mere sandsynligt, at det blot gør situationen meget
værre, da færre vil have råd til privat høreapparatbehandling, hvis tilskuddet
reduceres så dramatisk som foreslået?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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